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Wijkraad Boerhaavewijk 
 

  

Secretariaat    
  

Floris van Adrichemlaan 98   NOTULEN VERGADERING WIJKRAAD BOERHAAVEWIJK (concept)   

2035 VD Haarlem   Dinsdag 7 juni 2022   

tel: 06-81699304   Locatie: De Ringvaart   Aanvang: 20:00u   

   

  

Aanwezigen 
 
Wijkraad : René Reeuwijk (Voorzitter); Sabrina de Wit (Secretaris); Mariëlle Barnhoorn (lid, Sociaal Domein); Wim 

Nunnikhoven (lid, Facebook); Frits van der Ploeg (lid, groen); Babs Slottje (lid). 
 
Gasten : Mahad Ahmed (SHHO); Rosa Schepers en Indra Sinnige (Handhaving); Michiel Wijn (gebiedsagent); Sudesh 

Soedhwa (Elan, wijkbeheerder); Saskia Klitsie (wijkraad Europawijk); Sander van den Raadt (Trots Haarlem); Daan 

Musulin (Molenwijk); Liesbeth Been, Hans Hirs, Peter van der Beek, Kees Roelof, Ingrid en Gerard Hameteman,  

Aad en Yvonne Blankert, Cees Hoff, Tine Doornebosch, Riek Groenenberg, André Clemens, Toos van Straalen, 

Annelies en Robin Blom, Marieke Goutier, Hans Willemse (wijkbewoners);  
 
Afwezig : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); Ailko Hammingh (lid); Gabe 

Yntema (lid, veiligheid); Mohamed Mounji (St Samen); Marieke Scheefhals (Ymere); J. Koomen (SportSupport); 

N. el Bluny (fractieassistent Groen Links). 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter. 

René opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom en vraagt iedereen zich kort voor te stellen.  

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 
 
Woonwagenlocaties 

Dit onderwerp komt morgen, woensdag 8 juni, aan bod tijdens de vergadering van de vier wijkraden van Schalkwijk 

(4WR). Burgemeester Jos Wienen zal hierbij aanwezig zijn.  

Op donderdag 8 juni zullen de 4WR hierover inspreken bij de Commissie; zij zijn nl. van mening dat het er sprake is 

van een onzorgvuldig rapport: Is bij het onderzoek rekening gehouden met ‘Dwars door Schalkwijk’? En met het 

groengebied bij de Belgiëlaan? En de Gebiedsvisie voor 2040? 
 
Robin geeft aan ook te zullen inspreken. 
 
Saskia: Naast het inspreken ook een brief naar B&W met verzoek om antwoorden (bijvoorbeeld binnen vier weken) 

+ een kopie hiervan naar alle partijen. 
 
Het blijkt dat meerdere wijkbewoners voor dit onderwerp naar de vergadering zijn gekomen. René belooft het te 

laten weten wanneer er meer over bekend is. 
 
Voetgangersgebied Centrum Schalkwijk 

Vooral bij diverse horecazaken staat het geregeld vol met auto’s in het gebied dat bestemd is voor voetgangers. Ook 

rijden er brommers / scooters rond, wat bijvoorbeeld bij de uitgang van de supermarkt gevaarlijke situaties kan 

opleveren. Een veel gehoorde klacht is dat er nauwelijks gehandhaafd lijkt te worden. 

(zie verder agendapunt 8) 
 
Hans Willemse vraagt de wijkraad de parkeeroverlast bij het CBR nog eens te benadrukken bij de gemeente. 

 

3. Verslag vorige vergadering  

Na een aantal kleine correcties zijn de notulen van 1 maart jl. en 3 mei jl. goedgekeurd en vastgesteld. 

 

4. Financiële zaken 

Vervalt (Antoinette afwezig) 
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5. Spaarnelanden 

Zeer geregeld is er buiten afval te vinden, waarvan geen melding wordt gedaan bij Spaarnelanden. Hierdoor blijft 

het niet alleen langer liggen, het verspreidt zich door de wijk. Wanneer Spaarnelanden wel melding ontvangt, lukt 

het niet altijd om de rommel op te halen (mede door onderbezetting). In een enkel geval kan het zelfs tot drie dagen 

duren. 

 

6. Bekendheid van de wijkraad 

De 4WR bespreken morgen ook wat er gedaan kan worden de wijkraad meer bekendheid te geven en hoe nieuwe 

leden kunnen worden aangetrokken. Hoewel de Facebookpagina en website iets drukker worden bezocht dan 

eerder het geval was – het is een feit dat lang niet alle wijkgenoten bereikt worden.  

Meer bekendheid geven aan de openbare wijkvergadering kan door gebruik te maken van de infoborden in de wijk, 

al dan niet met vermelding van de agendapunten. 

 

7. Burgerinititatieven (Kwiekroute bekendheid) 

Eind september vorig jaar werd de Kwiekroute feestelijk geopend door burgemeester Jos Wienen. De Kwiekroute is 

een Beweegroute, waarbij gebruik wordt gemaakt van straatmeubilair dat er al is. (Denk aan lantaarnpaal, bankje, 

brugleuning etc). Door het volgen van de stoeptegels, met illustratie, op de route, train je balans, kracht en 

uithoudingsvermogen. Verder is de Kwiekroute bij uitstek geschikt om mensen uit de wijk te ontmoeten. In het 

wijkcentrum zijn folders beschikbaar met uitgestippelde routes. 

Ook voor de Kwiekroute geldt dat er meer bekendheid nodig is. Dick en Frits zullen hiervoor een flyer maken, die 

tevens vertoond kan worden via het tv-scherm in het wijkcentrum.  

 

8. Handhaving / wijkagent 

Voor heel Schalkwijk zijn zeven handhavers aangewezen: twee voor Centrum Schalkwijk, één per wijk en één 

overkoepelend. Momenteel wordt er vooral gehandhaafd op het gebied van grof vuil. Op meerdere plekken in 

Schalkwijk wordt vaak vuil of bouwafval gedumpt. Handhaving roept bewoners op om – wanneer zij getuige zijn van 

het dumpen van afval – een foto te maken en als het mogelijk is het nummerbord vast te leggen.  

Bij vuilnis – bijvoorbeeld naast de containter neergezet – wordt de zak geopend en wordt gekeken of er iets met een 

adres in zit. Wanneer de vuilnis naar een adres of persoon terug te leiden is, wordt er bekeurd. 
 
Op de website van Spaarnelanden kan gechecked worden of de (rest-)afvalcontainer al dan niet vol zit.  
 
De wijkagent laat weten dat er weer meer (geparkeerde) fietsen worden gestolen; deze worden door de daders 

losgeknipt. Ook waarschuwt hij weer extra alert te zijn voor woninginbraak. Waarschuw de politie bij verdachte 

situaties, zeker wanneer je weet dat de bewoners van de woning afwezig zijn (bijvoorbeeld vakantie). 
 
Aan de deur 

- Babbeltruc – men komt een bankpas ophalen of omruilen  

Geef nooit je bankpas af! 

- Aanbod voor het doen van klusjes 

Niet op in gaan! 

- Afleveren pakketjes voor ‘buren’ 

Niet aannemen wanneer je de geadresseerde niet kent! 

Laat in géén geval iemand binnen 

Doe in bovengenoemde gevallen melding bij de politie. Probeer hierbij zoveel mogelijk details te geven:  

- Hoe ziet de persoon er uit? 

- Welk vervoermiddel wordt gebruikt? (eventueel nummerbord) 

 

9. Antikraak (Elan Wonen); overlast troep op straat 

Er zijn veel klachten over vuilnis en grof vuil dat op straat wordt gezet wanneer mensen uit de woning vertrekken. 

Er wordt hierbij geen moeite gedaan dit op voorhand te melden bij Spaarnelanden, waardoor het soms dagenlang 

op straat blijft staan. 
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9. Antikraak (Elan Wonen); overlast troep op straat (vervolg) 
 

De 4WR hebben hier ook over gesproken: Elan Wonen is hier de verantwoordelijke, zij dienen voor verwijdering te 

zorgen. Degene die hier over gaat binnen Elan Wonen is John Weiers. 

Sudesh: Elan Wonen schakelt hiervoor vaak het ‘Buurtbedrijf’ in. Daarbij laat Elan de bewoners van deze 

‘wisselwoningen’ duidelijk weten wat de regels zijn. 

Bewoner: Dat werkt dus blijkbaar niet. Wat gaat Elan Wonen doen om dit structureel op te lossen? En kan hiervan 

een terugkoppeling gegeven worden aan de wijkraad? 

Sudesh: Ik ga dit doorgeven mét het verzoek om terugkoppeling. 

Bewoner: Wat kan de wijkraad doen wanneer een reactie uitblijft? 

Sudesh: Dan kan een klacht ingediend worden bij Elan Wonen dat John Weiers niet heeft gereageerd. 
 
Op de vraag of Elan hiervoor beboet kan worden: Nee, Elan Wonen kan niet beboet worden voor het gedrag van de 

bewoners. Bovendien worden bewoners voldoende – in meerdere talen – ingelicht. 

 

10. Werkgroep Verkeer  

Vervalt (Dick afwezig) 

. 

11. Groen 

Er zijn nog een aantal dode bomen die nog verwijderd moeten worden. De nieuwe aanplant slaat goed aan. 
 
De werkgroep Groen (voor heel Schalkwijk) houdt zich momenteel bezig met de Groene Zoom rond Schalkwijk. Er 

moet een duidelijke beschrijving komen waar de Groene Zoom precies uit bestaat, want dat is lang niet bij iedereen 

bekend. Ook wordt een strategie uitgezocht / uitgewerkt hoe dit gebied officieel tot groen- of natuurgebied te laten 

benoemen, waardoor het beschermd gebied wordt. 
 
Groenproject Swammerdamplein: Annelies maakt zich bezorgd dat de gemeente het bestemmingsplan wil wijzigen. 

Frits laat weten dat dit niet zomaar kan; het zal eerst door platform Groen beoordeeld moeten worden. 

 

12. Sociaal/maatschappelijke zaken 

Mahad: Op 11 en 25 juni bijeenkomsten over Vrijheid van Onderwijs en Vrijheid van Meningsuiting en op 12 juni 

Opvoeding en Onderwijs in Nederland. 
 
René zal nog een brief naar SportSupport sturen inzake subsidies. 

 

13. Veiligheid 

Reeds besproken (agendapunt 8 en 9), vervalt 

 

14. Bouwontwikkelingen 

Het bouwproject Hof van Jacob zou in mei van start gaan, echter tot op heden is er nog niets gebeurd. 

 

15. Facebook en de website 

Kleine toename van bezoekers. 

 

16. Boerhaavelaar 

Frits doet een oproep voor kopij t.b.v. de wijkkrant.De deadline voor het aanleveren van content krant is 1 augustus. 

René geeft aan dat er ook een artikel inzake de ontwikkelingen rondom woonwagens in komt. 

 

17. Rondvraag 

 De winnende plannen van Schalkwijk aan Zet ‘Minder eenzaam door gezonde maaltijden’ en ‘Lees- en taalclub 

Schalkwijk’ zijn van start gegaan. 

 Tiny vraagt of er al iets bekend is inzake het snoeien van bomen. Sabrina zal nogmaals contact opnemen met 

Spaarnelanden. 

 Sander laat weten dat het betaald parkeren Vijverpark definitief is. 
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17. Rondvraag (vervolg) 

 Gerard zegt meer mensen nodig te hebben voor het Buurtpreventieteam. Twee mensen is echt te weinig. 

Sabrina zegt wel mee te willen lopen.Frits: De herstructurering van de Prof. Eijkmanlaan zal eind oktober / begin 

november aanvangen. Het verkeer en de buslijn gaan dan via een omleiding . 

 Na het plaatsen van glasvezelkabel wordt alles erg slordig achtergelaten. De gemeente heeft BAM opdracht 

gegeven tot het leggen van de kabel. Herstel van de straat valt ook onder BAM. Een klacht kan gemeld worden 

via de BuitenBeter-app of via de website van de gemeente. 

Bij huurwoningen beslist de wooncorporatie over de aansluiting, bij een eigen woning wordt dit door de eigenaar 

bepaald.  

Door de manier van presenteren door de provider denken een aantal bewoners dat een abonnement verplicht 

is. Dit is niet het geval. Alleen wanneer je direct gebruik wilt maken van het glasvezelnet ben je verplicht een 

abonnement bij deze provider af te sluiten; simpelweg omdat er nog geen andere aanbieder is. Het geen haast 

heeft is het een kwestie van afwachten tot de eigen provider een abonnement beschikbaar heeft. 

 Mariëlle: Ruiken en Proeven van elkaars keuken is succesvol verlopen. In het najaar zal het nog een keer 

georganiseerd worden. 

 

18. Afsluiting 

René sluit hierna de vergadering om 21.35u en hoopt iedereen weer terug te zien op de volgende openbare 

vergadering op 6 september. Hij nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even na te 

praten. 


